
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor den alkolåsordning, der blev enstem-
migt vedtaget i Folketinget i 2010, endnu ikke er implementeret. Hvad vil mini-
steren helt konkret gøre for langt om længe at sikre, at alkolåsordningen bliver
fuldt ud implementeret, og vil ministeren fastlægge en konkret tidsramme for,
hvornår implementeringen vil være fuldført?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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